



Offer: - Special price of DIB Fit (Health Check-up Package) at AED 99 - GP Consultation - Blood Pressure - Random Blood Sugar - LDL - Cholesterol - HDL - Cholesterol - TG - Triglycerides - TC - Total Cholesterol - Complimentary Medical Check-up of Blood Pressure, GRBS, BMI, Cholesterol 30% discount on Gynaecologist consultation - Special price of AED 99 for Mammogram 50% discount on Ultrasound only for Breast Cancer Screening - Complimentary consultation with Paediatrician prior to Flu vaccination. Flu Vaccination at special price of AED 75 for kids. Flu Vaccination at special price of AED 55 for adults Terms & Conditions: - Offer is applicable on payment with DIB Credit and Debit Cards only - DIB Fit offer is available at Aster Clinics where General Physician is available - Offer is applicable for patients where the service is not covered by insurance - For appointments, call 04-4400500 and quote DIB offer to book appointment with the Doctor for Flu vaccinations for children. Dr appointment is compulsory for flu vaccination for children, for adults, the customers can walk in to any clinic to get the Flu Vaccination and quote DIB offer. - Flu vaccination for kids can be done only in clinics where Paediatrician is available - Breast Screening by the nurse is complimentary. On recommendation of the nurse, consultation with the gynaecologist is to be booked, customer can also book direct appointment with the Doctor - Breast Screening offer is applicable in clinics where Gynaecologist is available - For all enquiries and bookings calls 04-4400500 - Offer is valid from October 2 - 31, 2023 Click here for DIB Cards Terms & Conditions	العرض: - سعر خاص على DIB Fit (حزمة الفحص الطبي) بقيمة 99 درهم - استشارة الطبيب العام - ضغط الدم - تحليل السكر العشوائي - البروتين الدهني منخفض الكثافة- الكوليسترول - البروتين الدهني مرتفع الكثافة- الكوليسترول - الدهون الثلاثية - الكوليسترول الكلي - الفحص الطبي المجاني لضغط الدم، والسكر العشوائي العام، ومؤشر كتلة الجسم، والكوليسترول. - خصم 30% على استشارة أخصائي النساء - سعر خاص للتصوير الشعاعي للثدي وذلك بـ 99 درهم - خصم 50% على تخطيط الصدى لفحص سرطان الثدي فقط - استشارة مجانية مع الطبيب قبل التطعيم ضد الأنفلونزا للأطفال بسعر خاص يصل الى 75 درهم وللبالغين بسعر خاص يصل الى 55 درهم الشروط والأحكام: - يطبق العرض عند الدفع عن طريق بطاقات الائتمان بطاقة الخصم لبنك دبي الإسلامي فقط - تتوفر حزمة الفحص الطبي لدى عيادات أستر التي توفر طبيب عام - يسري العرض على المرضى الذين ليس لهم تأمين يغطي الخدمة - لتحديد المواعيد، اتصل على 04-4400500 واذكر عرض بنك دبي الإسلامي لحجز موعد مع طبيب لقاحات الأنفلونزا للأطفال. أخذ موعد مع الطبيب إلزامي قبل التطعيم ضد الأنفلونزا للأطفال. بالنسبة للبالغين، يمكن للمتعاملين الذهاب إلى أي عيادة للحصول على التطعيم ضد الأنفلونزا مع إبراز عرض بنك دبي الإسلامي للحصول على الخصم. - يتوفر التطعيم ضد الأنفلونزا للأطفال فقط في العيادات التي يتوفر فيها طبيب عام - فحص الثدي يعتبر مجاني ويتم حجز موعد مع أخصائي أمراض النساء بناء على توصية الممرضة، ويمكن للمتعامل أن يحجز موعداً مع الطبيب مباشرة - العرض خاص بفحص الثدي يسري في العيادات التي بها أخصائي أمراض نساء - للحجوزات اتصل على الرقم 04-4400500 - يسري العرض خلال الفترة من 2 إلى 31 أكتوبر 2023 اضغط هنا للاطلاع على شروط وأحكام بطاقات بنك دبي الإسلامي
---	--